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Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig do Pana Prerydenta w imieniu mieszkaric6w Osiedla
Kazimierza Wielkiego w sprawie poloZenia chodnika na ulicy Rybnickiej'
kt6ra jest gl6wn4 ulic4 podosiedla ,,Rybnica".

Brak chodnika powoduje zagroLenia bezpieczeristwa i utrudnia
poruszanie sig w kierunku do przystanku autobusowego.

Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.

Z powaizaniem I
&U^reU^Y

Agnieszka Chmiblewska


